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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 12.10.2023 

 

 

Prítomní:  Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Pavol Peceň - online, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek 

Tydor, Ing. Richard Vilkus, Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma

  

Ospravedlnení:   

 

Neprítomní: - 

Tajomník:  Mgr. Viola Holzhauserová 

 

Hostia: Ing Matúš Súlovec, Mgr. Daniela Gáliková                           

 

 

 

Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 

 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

2. Energetická optimalizácia technológie Petržalskej plavárne a Fotovoltaické panely (prezentujúci: 

Ing. Súlovec) 

3. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava-Petržalka 2029 

(prezentujúca: Mgr. Gáliková) 

4. Terasy  

5. Rôzne 

6. Záver 
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K bodu 1. 

Úvod – schválenie programu 

Zasadnutie komisie investičných činností zahájil predseda komisie Mgr. Vladimír Weber, ktorý privítal 

prítomných a konštatoval uznášaniaschopnosť komisie.  

Zasadnutie Komisie sa konalo na základe programu, ktorý komisia odsúhlasila tak, ako bol navrhnutý 

predsedom komisie.    

 

Po ukončení diskusie sa pristúpilo k hlasovaniu: 

 

Hlasovanie:  

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Pavol Peceň - online, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek 

Tydor, Ing. Richard Vilkus, Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za: 14 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

Členovia komisie program rokovania jednohlasne schválili. 

 

 

K bodu 2. 

Energetická optimalizácia technológie Petržalskej plavárne a Fotovoltaické panely  

prezentujúci: Ing. Súlovec 

Uvedený návrh na úpravu rozpočtu prezentoval Ing. Súlovec, ktorý odprezentoval členom komisie 

detaily podkladov na základe, ktorých bol spracovaný návrh uznesenia.  

 

V rámci diskusie sa členovia komisie poslanci Pek,  Thuma, Vydra požiadali o vysvetlenie podrobností 

týkajúcich sa: priameho filtrovania v súvislosti z nákladmi, o možnosti odčerpávania vody z 

Chorvátskeho ramena, témy recyklácie vody z bazénu, a ďalšie technické podmienky ako aj podrobnosti 

výpočtov a merateľných ukazovateľov,....  

 

Po ukončení diskusie o návrhu uznesenia dal predseda KIČ hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 2: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Pavol Peceň - online, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek 

Tydor, Ing. Richard Vilkus, Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za: 14 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť predložený Návrh na zaslanie vyčlenených finančných prostriedkov Športovým 

zariadeniam Petržalky vo výške 330 000 eur. 
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K bodu 3. 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava-Petržalka 2029  

 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mestskej časti Bratislava-Petržalka 2029 

predstavila Mgr. Gáliková, ktorá oboznámila členov komisie s náplňou PHSR ako aj metodikou 

spracovanie jednotlivých prieskumov a štúdií, ktoré formovali predmet PHSR. 

 

Po ukončení diskusie o návrhu uznesenia dal predseda KIČ hlasovať: 

Hlasovanie k bodu č.3: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Zdenko Pek, Mgr. Michal Sabo, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard 

Vilkus, Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Ladislav 

Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

neprítomní: Pavol Peceň  

za: 13 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

 

Stanovisko komisie:  

Členovia Komisie investičných činností odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka schváliť Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mestskej časti 

Bratislava-Petržalka na roky 2023 až 2029. 
 

 

K bodu 4. 

TERASY 

 

Diskusia: 

v rámci diskusie vznesené viaceré požiadavky: 

poslanci rozdiskutovali tému terás ako PTV a ich opravy a údržbu ako aj tému vlastníckych práv, 

potreba spolufinancovania  údržby a opráv zo strany vlastníkov, nájomníkov a ďalších zainteresovaných 

osôb.  

Z diskusie vyplynula požiadavka: Poskytnúť zoznam terás, ktorých stav je kritický z pohľadu 

bezpečnosti, v zmysle spracovaného posudku p. Ing. Horváthom, vykazujú najvýraznejšie – 

najkritickejšie statické poruchy z hľadiska bezpečnosti obyvateľov a užívateľov týchto terás.  

 

Po ukončení diskusie dal predseda KIČ o požiadavke hlasovať: 

 

Hlasovanie k požiadavke: 

 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard Vilkus, Pavol 

Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, 

LL.M, Tomáš Tuma 

neprítomní: Pavol Peceň, Mgr. Michal Sabo, Ladislav Blažek, 

za: 11 
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proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

Členovia komisia schválili požiadavku. 

Komisia KIČ odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka žiadať starostu 

o Poskytnutie zoznamu terás, ktorých stav je kritický z pohľadu bezpečnosti. 

 

 

Rôzne 

V rámci bodu rôzne bola vyslovená požiadavka poslancov na poskytnutie Návrhu rozpočtu Referátu 

investičných činností na roky 2024 - 2026 

 

Po ukončení diskusie dal predseda KIČ o požiadavke hlasovať: 

 

Hlasovanie k požiadavke: 

 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zuzana Kolman 

Šebestová, Zdenko Pek, Ing. Marek Tydor, Ing. Richard Vilkus, Pavol 

Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, 

LL.M, Tomáš Tuma 

neprítomní: Pavol Peceň, Mgr. Michal Sabo, Ladislav Blažek, 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

 

Členovia komisia schválili návrh. 

Komisia KIČ odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka žiadať starostu 

o poskytnutie Návrhu rozpočtu Referátu investičných činností na roky 2024 - 2026. 

 

 

Záver 

V závere predseda komisie investičných činností poďakoval všetkým členom komisie a hosťom za 

účasť.  

 

Ukončenie rokovania komisie:  17:35 hod. 

 

Bratislava, 12.10.2023 

 

 

                                                                                                  Mgr. Vladimír Weber 

                                                                                                      predseda komisie     

 

 

 

 

Zapísal:  Mgr. Viola Holzhauserová 

  tajomník komisie                                   


